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Hei, 

Jeg heter Ingvild og går fjerde året bioteknologi. Jeg ønsker å 

stille som kvinnelig studentrepresentant i Fakultetsstyret på 

KBM fordi jeg har lyst til å jobbe videre for at studentene på 

fakultet mitt skal ha en best mulig studiehverdag nå som jeg er ferdig som Studentrådsleder. 

Dette kan jeg gjøre i Fakultetsstyret ved å være studentenes stemme i saker som gjelder 

fakultetets strategi, budsjetter og regnskap. Der vil jeg få muligheten til å ta med sakene som 

er viktige for oss studenter, og sørge for at det blir tatt avgjørelser som bedrer 

studiehverdagen vår. Dette kan jeg gjøre fordi jeg som Studentrådsleder har fått et unikt 

innblikk i hvilke saker dere bryr dere om og hvordan NMBU er satt sammen. Som 

studentrepresentant i Fakultetsstyret sitter man også i Studentrådet, hvor jeg med min erfaring 

kan komme med verdifulle bidrag som kan hjelpe Studentrådet med å fortsette det gode 

arbeidet de kontinuerlig gjør.  

 

Som Studentrådsleder har jeg fått midler til oppussing av masterlesesalen Lydia og fulgt opp 

gjennomføringen, økt samarbeidet med linjeforeningen Molekylet og fått faste møter med 

fakultetsledelsen hvert semester, i tillegg til å dele studentenes tanker rundt oppfølging av 

SHoT undersøkelsen og strategi for Universitetsbiblioteket. Tidligere har jeg vært 

studentrepresentant for Bioteknologi i Studieutvalget, vara nestleder for Studentrådet, barsjef 

for stedsforeningen MF Svela under UKA 2018 og leder av Mental Helse Ungdom Ås, som 

jeg også var med på å stifte.  

 

Godt valg! 

Ingvild 


